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BUDAPEST FŐVÁROS XI. KERÜLET ÚJBUDA ÖNKORMÁNYZATA 

JOGI ÉS KÖZBESZERZÉSI BIZOTTSÁG 
1113 Budapest, Bocskai út 39-41. 

___________________________________________________________________________ 
 Iktatószám: I/157/2(2020) 

 

 

 

 
Jegyzőkönyv 

Nyilvános ülés 

 

 

 

Készült a Jogi és Közbeszerzési Bizottság 2020. január 20-án (hétfő) 16:00 órakor 

megtartott rendes ülésének nyilvános ülésén, a Budapest Főváros XI. kerület Újbuda 

Önkormányzata Polgármesteri Hivatal (Bocskai út 39-41.) I. em. 114. sz. tárgyalóban. 

 

 

Jelen vannak:  

 

Dr. Bács Márton elnök 

Keller Zsolt alelnök 

Szabó László alelnök 

Junghausz Rajmund bizottsági tag 

Janás Ferenc bizottsági tag 

Félegyházi Tamás Zsolt bizottsági tag 

Gyorgyevics Miklós bizottsági tag 

 

 

Távol maradtak: Németh Gyöngyvér Valéria bizottsági tag 

 Dr. Farkas Csaba Sándor bizottsági tag 

 

 

A Polgármesteri Hivatal részéről: 

 

Dr. Téglási László igazgató 

Győrffyné Molnár Ilona igazgató 

Kádi Gergely osztályvezető 

Dr. Molnár Tamás referens 

Dr. Laczkó Kata ügyintéző 

Dr. Kiss Judit bizottsági titkár 

 

 

Meghívott: - 

 

 

Az ülést dr. Bács Márton, a Bizottság elnöke vezette. 
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Dr. Bács Márton:  

Szeretettel üdvözlöm a Jogi és Közbeszerzési Bizottság tagjait, valamint a megjelenteket. 

Megnyitom az ülést, megállapítom, hogy a Jogi Bizottság 7 fővel határozatképes. A mai napra 

jegyzőkönyv-hitelesítőnek javaslom az eddigi rend szerint – miután Németh Gyöngyvér lett 

volna a soros hitelesítő, de ő jelenleg nincs itt, ezért aztán Janás Ferencet javaslom. Aki ezt el 

tudja fogadni az, kérem szavazzon. 

Köszönöm szépen. A Bizottság 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással elfogadta 

jegyzőkönyv-hitelesítőnek Janás Ferencet.  

 

 

1/JKB/2020. (I. 20.) Határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Jogi és Közbeszerzési Bizottsága 7 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy a mai ülés 

jegyzőkönyv-hitelesítőjének Janás Ferencet megválasztja. 

 

Határidő:  20120. január 20. 

Felelős: dr. Bács Márton elnök 

 

 

Dr. Bács Márton:  

A napirendekre a kiküldött meghívóval azonos tartalommal teszek javaslatot. Kérdés, 

észrevétel a napirendekkel kapcsolatban? Nincsen. Akkor a napirendek elfogadásával kérem 

szépen a szavazatokat most. 

Köszönöm szépen, a Bizottság 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással a napirendi 

pontokat elfogadta.  

 

 

2/JKB/2020. (I. 20.) Határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Jogi és Közbeszerzési Bizottsága 7 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy a mai ülés 

napirendjeként az alábbi napirendi pontokat elfogadja. 

 

Nyilvános ülés: 

1. Újbuda közterületein a járművel várakozás rendjének egységes kialakításáról 

és a várokozás díjáról szóló rendelet módosítása 
 Előterjesztő: Hintsch György alpolgármester 

 Előkészítő: Városgazdálkodási Igazgatóság Büki László; Kádi Gergely 

2. Újbudai Közalkalmazotti Érdekegyeztető Fórum létrehozása 
 Előterjesztő: dr. László Imre polgármester 

 Előkészítő: Humánszolgálati Igazgatóság Győrffyné Molnár Ilona; Nagy Erika, 

  Vasáros Ildikó 

3. Előzetes kötelezettségvállalás 2020. évre nyomdai munkák elvégzésére

 Előterjesztő: dr. László Imre polgármester 

 Előkészítő: Jegyzői Igazgatóság dr. Téglási László 

4. GAMESZ alapító okirat módosítása 
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 Előterjesztő: dr. László Imre polgármester 

 Előkészítő: Humánszolgálati Igazgatóság Győrffyné Molnár Ilona; Nagy Erika 

 

Határidő:  2020. január 20. 

Felelős: dr. Bács Márton elnök 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Mielőtt azonban rákanyarodnánk a napirendi pontok megtárgyalására, Téglási László kérte 

azt, hogy az új közbeszerzési referenst bemutassa; megadom a szót, parancsolj. 

 

 

Dr. Téglási László: 

Tisztelt Elnök Úr, tisztelt Bizottság! Azzal a tiszteletteljes kéréssel fordulnánk Önökhöz, hogy 

egyrészt bemutatnánk dr. Varga Dóra független, akkreditált közbeszerzési tanácsadót. Ő 

2020. január 1-től önkormányzati közbeszerzésekben fog közreműködni megbízási szerződés 

alapján; és ha még Molnár Tamás pár szóban a 2020. január 1-től kezdődően a Kbt. jelentős 

módosulásairól egy pár szóban tartana beszámolót, ha Elnök Úr ezt megengedné. 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Parancsoljatok. 

 

 

Az ülés fentiek alapján napirenden kívüli hozzászólással – szünet közbeiktatásával – 

folytatódott. 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Tehát akkor megyünk tovább a napirendekkel. Az első napirendi pontunk: Újbuda 

közterületein a járművel várakozás rendjének egységes kialakításáról és a várokozás díjáról 

szóló rendelet módosítása. Előterjesztő, parancsoljatok. 

 

 

Kádi Gergely: 

Tisztelt Elnök Úr, tisztelt Bizottság! A rendelet módosítását két olyan dolog indokolja, ami 

miatt elő kellett, hogy vegyük. Az egyik az az, hogy a múlt év végén a Fővárosi 

Önkormányzat módosította a parkolási rendeletet, amivel a kerületi rendeletnek összhangban 

kell lennie. Itt egy pici technikai módosítás következett be, ugyanis a parkolójeggyel történő 

fizetés esetén az 5 perces korábbi, nevezzük türelmi időszaknak, tehát amíg a várakozási díj 

meg nem vételéig nem volt büntetés, ez 5 percről 10 percre nőtt. Ezt a kerületi rendeletnek le 

kell követnie. Ez a módosítás egyébként a technikai része, ami miatt módosították az a mi 

rendeletünkben számszerűsítve nincsen. Ez az, hogy a parkoló-automaták telepítési sűrűségét 

megváltoztatta a Főváros, tekintettel arra, hogy a parkoló-automatákkal történő díjfizetés most 

már a háttérbe szorul, tehát a mobillal történő fizetés van maximálisan előnyben. Ezért a 

parkoló-automaták kihelyezését, ami alapvetően egy magas költséget jelent, így próbálják 

visszaszorítani, hogy fölöslegesen ne telepítsenek a kerületi önkormányzatok automatákat. A 

másik módosítás a rendeletben azok főleg, nem főleg, hanem szinte kizárólag adatvédelmi 



 4 

okokból következnek be. Ezek még korábbi változások, amik most kerülnek átvezetésre a 

rendeletünkben.  

 

 

Dr. Bács Márton: 

Köszönjük szépen. Azt szeretném megkérdezni, hogy a parkolóórák sűrűségével kapcsolatos 

állítást nem láttam az előterjesztésben? 

 

 

Kádi Gergely: 

Azért mert ugye a mi rendeletünkben ez számszerűsítve nincs. 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Nincsen, csak hogy utalás van a Fővárosi rendeletre. 

 

 

Kádi Gergely: 

Igen, a Fővárosi rendelet határozza meg; a parkolás keretfeltételeit a Főváros területén a 

Fővárosi Önkormányzat határozza meg, viszont a Magyarország Önkormányzatairól szóló 

törvény alapján csak kerületi önkormányzatok jogosultak parkolási díjat szedni, ezért a 

keretrendszerben módosította a Fővárosi Önkormányzat a korábbi 75 m-t 250-re. Így 

értelemszerűen az 5 percet is meg kellett növelni, hogy a gépjármű-tulajdonos, aki várakozási 

díjat vált, el és oda-vissza érjen a gépjárművéhez. A mobillal történő fizetés esetén a korábbi 

5 perc továbbra is életben marad, tehát igazándiból ebben nincs változás. Viszont úgy 

próbálják meg ezt áthidalni, hogy felhívták a Kerületi Önkormányzat figyelmét, tehát 

kötelezően, hogy ha ezen változtatunk – a korábbi sűrűségen, tehát az újabb bevonásoknál 

vagy a meglevő övezetnél – akkor értelemszerűen információs táblákat kell elhelyezni, ahol a 

mobillal történő fizetésnek a feltételei, a telefonszámok és zónakódok szerepelnek. Csak ugye 

ez a rendeletünkben nincsen számszerűsítve, ezért ezt nem kell; ha ez az 5 perc sem 

szerepelne, hanem csak annyi lenne benne, hogy a Fővárosi rendeletnek megfelelően, akkor 

ez se kellett volna. 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Egyébként ez a 75 m is már egy módosított volt, mert 15 évvel ezelőtt 50 m volt. 

 

 

Kádi Gergely: 

Igen. Tehát igazából, nagyságrendileg már olyan 70 %-a mobilon történik. 

 

Dr. Bács Márton: 

Ezért aztán, aki pénzzel akar fizetni, az gyalogoljon. A beruházó részéről értem, de … 

 

 

Mikrofonon kívüli hozzászólások; nem érthető. 
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Kádi Gergely: 

Bocsánat, a rendeletek úgy vannak megfogalmazva, hogy amikor megáll valaki, akkor 

azonnal díjat kéne váltani. Nem úgy van, hogy 5 perc után ráérek megvenni, hanem a nulladik 

perctől meg kéne váltani a díjat. Csak ugye alapvetően erre ad egy lehetőséget a rendelet, pont 

azért, és ez úgy működik, hogy amikor őt megbüntetik – mert meg fogják büntetni – csak 

amennyiben az ügyfélszolgálaton bemutatja, hogy neki abban az időszakban vagy mobillal, 

vagy fizikálisan volt parkolójegye, csak nem ért vissza, akkor értelemszerűen a büntetést 

törlik.  

 

 

Mikrofonon kívüli hozzászólások; nem érthető. 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Akkor azt javaslom – köszönjük szépen – kérdezem, hogy kérdés, észrevétel, azon kívül, ami 

eddig elhangzott? Egyébként munkamódszernek javaslom, a szókérést, szómegadást; nem is 

azért, hogy nekem a raplim – egyrészt igen – másrészt csak ugye úgy sokkal könnyebb leírni 

majd a későbbiekben. Akkor, hogyha nincs kérdés, észrevétel, akkor mondanám a határozati 

javaslatot: Budapest Főváros XI. kerület Újbuda Önkormányzata Jogi és Közbeszerzési 

Bizottsága úgy határozott, hogy az Újbuda közterületein a járművel várakozás rendjének 

egységes kialakításáról és a várakozás díjáról szóló rendelet módosítása című előterjesztést a 

Képviselő-testületnek megvitatásra és elfogadásra javasolja. Most kérem a szavazatokat. 

Tehát akkor 7 igen szavazattal, 0 nemmel és 0 tartózkodással a Bizottság elfogadta a 

határozati javaslatot. 

 

 

3/JKB/2020. (I. 20.) Határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Jogi és Közbeszerzési Bizottsága 7 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy az Újbuda 

közterületein a járművel várakozás rendjének egységes kialakításáról és a várakozás 

díjáról szóló rendelet módosítása című előterjesztést a Képviselő-testületnek megvitatásra 

és elfogadásra javasolja. 

 

Határidő:  2020. január 23. 

Felelős: dr. Bács Márton elnök 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Akkor rámegyünk a következő napirendi pontra, ami pedig: Újbudai Közalkalmazotti 

Érdekegyeztető Fórum létrehozása. Parancsolj! 

 

 

Győrffyné Molnár Ilona: 

Köszönöm szépen! Tisztelt Elnök Úr, Tisztelt Bizottság! Ahogy az előterjesztés is 

tartalmazza, az elmúlt években az Érdekegyeztető Tanács szakszervezeti oldala kiüresedett, 

gyakorlatilag nincs a területben reprezentatív szakszervezet. Ugye ennek megvan a szabálya, 

hogy hogy kell kiszámolni, így megszűnt volna az érdekegyeztetés. Ugyanakkor a vezetés 
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fontosnak tartja, hogy legyen kommunikáció és valódi érdekegyeztetés. Ezért az a javaslat 

született, hogy a Közalkalmazotti Tanácsok elnökei – akiket az intézményekben, óvodákban, 

szociális intézményekben a dolgozók választanak maguk közül – azok az elnökök legyenek az 

Érdekegyeztető Fórum egyik oldalán – mint munkavállalói oldal – és a másik oldalon pedig 

azok az érintettek, akik eddig is a fórum másik oldalán voltak, az Önkormányzat vezetői, 

bizottsági elnökök, ahol a bizottsági intézményi ügyek intéződnek, illetve azok a 

munkaközösség-vezetők, akiket az intézmény-vezetők maguk közül választanak. És így 

alakulna össze a kerületben az Érdekegyeztető Fórum. Magára a szervezetére ugyanazok a 

szabályok vonatkoznak, mint eddig az Érdekegyeztető Tanácsra, ami a Kjt.6. §-a szerint 

alakult meg. Kérném a Bizottságot, hogy támogassa ezt az előterjesztést. 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Köszönjük szépen! Kérdés, észrevétel van-e? Nem tartozik szorosan a napirendhez, csak úgy 

kíváncsiságból, hogy a szakszervezetek mitől üresedtek ki? 

 

 

Győrffyné Molnár Ilona: 

Hát, hogy lecsökkent a létszámuk. 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Azt értem, csak, hogy ennek mi lehetett az oka? 

 

 

Győrffyné Molnár Ilona: 

A munkavállalók nem léptek be a szakszervezetbe. 

 

 

Mikrofonon kívüli hozzászólás; nem érthető. 

 

 

Győrffyné Molnár Ilona: 

Már az sincs. Tehát nem léptek be a szakszervezetbe. Ennyi az információm, de nem tudom, 

hogy mi van a szakszervezeteken belül. 

 

 

Mikrofonon kívüli hozzászólás; nem érthető. 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Szóval akkor, hogyha nincs kérdés, észrevétel; határozathozatal következik, miszerint a Jogi 

és Közbeszerzési Bizottság úgy határozott, hogy az Újbudai Közalkalmazotti Érdekegyeztető 

Fórum létrehozása című előterjesztést a Képviselő-testületnek megvitatásra és elfogadásra 

javasolja, most kérem a szavazatokat. 

Köszönöm. A Bizottság 7 igen, 0 nem szavazattal és 0 tartózkodással a határozati javaslatot 

elfogadta. 
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4/JKB/2020. (I. 20.) Határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Jogi és Közbeszerzési Bizottsága 7 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy az Újbudai 

Közalkalmazotti Érdekegyeztető Fórum létrehozása című előterjesztést a Képviselő-

testületnek megvitatásra és elfogadásra javasolja. 

 

Határidő:  2020. január 23. 

Felelős: dr. Bács Márton elnök 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Következő napirendi pontunk: Előzetes kötelezettségvállalás 2020. évre nyomdai munkák 

elvégzésére. Ezt ki képviseli? Én, jó. Azt tudom erről, ami az előterjesztésben elhangzott, 

vagy leírásra került. Március 31-én lejár az erre vonatkozó szerződés, viszont kell újat kötni 

azért, hogy a vonatkozó munkák azok zavartalanul folyhassanak és ennek érdekében tán’ 

47 200 000 Ft, vagy valami ehhez hasonló összegre vonatkozóan szükséges az 

Önkormányzatnak előzetes kötelezettség-vállalást tenni; tekintettel arra, hogy elfogadott 

költségvetése még erre az évre nincsen. Kérdés, észrevétel van-e? Nem tudok rá válaszolni. 

Parancsolj! 

 

 

Félegyházi Tamás Zsolt: 

Tisztelt Elnök Úr! Én tudom, hogy nem fogsz tudni rá válaszolni, de az előterjesztőtől 

megkérdeztem volna, mert számomra nem tiszta, hogy ez milyen időszakra vonatkozik, tehát 

mennyi időt ölel át? Meg, hogy ezt a 40 Milliót, ezt mihez kössük, tehát arányosság 

tekintetében mondjuk egy 2018-hoz, vagy 2019-es számot is szívesen láttam volna benne. 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Igen, időközben megnéztem; a pontos összeg 49 700 000 Ft. Az én értelmezésemben 

amennyire én tudtam érteni az előterjesztést, ez az éves költsége ennek a munkának. Tehát 

nem csak erre a három hónapra, de én azt gondolom, hogy nem is nagyon lenne értelmes 

dolog két közbeszerzést lefolytatni azért, hogy az egész éves tevékenység le legyen fedve a 

költségvetés szempontjából. Abban igazat adok, hogy egy picit jobban elkényeztethetett volna 

minket az előterjesztő, már ami az adatokat illeti, tehát valóban érdekes lett volna látni. De én 

azért azt gyanítom, megmondom őszintén, hogy ez nagyságrendileg ugyanaz, mint egy évvel 

ezelőtt volt, nem gondolnám, hogy most jön be valami radikálisan más, mint korábban.  

 

 

Félegyházi Tamás Zsolt: 

Köszönöm. 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Rajmund, parancsolj. 
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Junghausz Rajmund: 

Köszönöm. Nekem csak annyi Elnök Úr, hogy előbb hallottuk, hogy 50 Millió a 

közbeszerzési határ, onnan kéne nyílt közbeszerzést kiírni és ez ugye épp, hogy 50 Millió alá 

esik furcsa mód. Úgyhogy, miután komolyabb indoklás nem áll rendelkezésünkre, ez meg úgy 

pont be van gyűrve a nyílt közbeszerzés alá, bár tudom, hogy ez egy előzetes 

kötelezettségvállalás és nem tudom, hogy mi meg hogyan követi, a biztonság kedvéért én 

majd tartózkodnék, de ennyi csak. Köszönöm. 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Jó, hát, hogy mondjam; nem mondom azt, hogy az előterjesztő nem érdemelné meg úgy, hogy 

itt sincs, hogy tartózkodjunk, de azért én most inkább hajlanék arra – amíg negatív 

tapasztalatom nem lesz ezzel kapcsolatban – én most nem akarom ezt a dolgot megakasztani, 

mert talán abból több probléma keletkezik, mint haszon. De hogyha ezzel kapcsolatban 

mondjuk az derül ki, hogy ez így nem volt helyes, akkor legközelebb simán tartózkodni 

fogunk. 

 

 

Junghausz Rajmund: 

Most meg tudnánk akasztani, ha nem vennénk részt a szavazásban. 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Szóval, akkor határozathozatalra teszek javaslatot, eszerint a Jogi és Közbeszerzési Bizottság 

úgy határozott, hogy az előzetes kötelezettségvállalás 2020. évre nyomdai munkák 

elvégzésére című előterjesztést a Képviselő-testületnek megvitatásra és elfogadásra javasolja 

– jegyzem meg, lehet, hogy ott értelmesebb dolog lenne, hogyha aggályod van fölvetni. Szabó 

László; azért díjazom, hogy most kezdtek el kérdezősködni, amikor nincs itt az előterjesztő. 

 

 

Mikrofonon kívüli hozzászólás; nem érthető. 

 

 

Szabó László: 

Szintén nem tudom, hogy fogsz-e tudni válaszolni Elnök Úr! Volt egy korábbi nyomdai 

közbeszerzés, ami szeptember-október környékén futott le valamikor a jövő évre 

vonatkozóan, tehát erre az évre vonatkozóan, újság témakörben; és én már annak a végét, a 

végeredményét ugye nem tudom, hogy pontosan mi történt csak a beérkezett ajánlatokat 

láttam, hogy az a közbeszerzés ezek szerint akkor eredménytelen lett és azért van szükség 

újra? Jó kérdés, gondolom. 

 

Dr. Bács Márton: 

Ha a beérkezett ajánlatokat láttad, akkor többet láttál, mint én. Tehát, hogy mondjam, őszintén 

szeretnék tenni azért, hogy a Bizottság minden tagja úgy érezze, hogy minden információt 

megkapott itt az ülésen, de sajnos nem én vagyok az az ember, akitől ezt meg tudjátok 

kérdezni. Tehát, Janás Ferenc, parancsolj. 
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Janás Ferenc: 

Köszönöm a szót Elnök Úr! Szerintem a Képviselő-testület döntését nem fogja megakasztani 

ez a bizottsági döntés vagy így vagy úgy, hiszen ez csak egy ajánlás. Mindenesetre 

valamilyen módon jelezni kellene a Hivatal vagy a Jegyző Asszony felé, hogy azért a 

Bizottság munkáját nagyban segítené, ha minden egyes napirendi pontnál a napirendi pont 

Hivatalban érintett személy vagy személyek itt lennének. Tehát ezzel a kiegészítéssel. 

Köszönöm szépen. 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Igen, jó, én ezt tudom támogatni. Őszintén szólva nem is értem, hogy mi történt, mert ugye 

eddig mindig így volt, azt gondoltam, hogy ma is így lesz és remélem, hogy a jövőben is. 

Úgyhogy ezt betudjuk majd valamilyen figyelmetlenségnek, vagy nem tudom. Tehát akkor a 

határozati javaslatom az, hogy a Jogi Közbeszerzési Bizottság úgy határozott, hogy az 

Előzetes kötelezettségvállalás 2020. évre nyomdai munkák elvégzésére című előterjesztést a 

Képviselő-testületnek megvitatásra és elfogadásra javasolja azzal, hogy minden esetben 

számít a Hivatal részéről az előterjesztő képviseletére vagy az előterjesztő személyes 

jelenlétére. Aki ezt így el tudja fogadni, az kérem, szavazzon. 

Köszönöm szépen. A Bizottság 4 igen, 0 nem szavazattal, 3 tartózkodással a határozati 

javaslatot elfogadta. 

 

 

5/JKB/2020. (I. 20.) Határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Jogi és Közbeszerzési Bizottsága 4 

igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 3 tartózkodással úgy határozott, hogy az Előzetes 

kötelezettségvállalás 2020. évre nyomdai munkák elvégzésére című előterjesztést a 

Képviselő-testületnek megvitatásra és elfogadásra javasolja azzal, hogy minden esetben 

számít a Hivatal részéről az előterjesztő képviseletére vagy az előterjesztő személyes 

jelenlétére. 

 

Határidő:  2020. január 23. 

Felelős: dr. Bács Márton elnök 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Köszönöm szépen. Következő és egyben utolsó napirendi pontunk: GAMESZ alapító 

okiratának módosítása, parancsolj. 

 

 

Győrffyné Molnár Ilona: 

Tisztelt Elnök Úr, tisztelt Bizottság! Decemberben tárgyalta a Képviselő-testület a GAMESZ 

Alapító-okiratának módosítását. A Magyar Államkincstár a törzskönyvi bejegyzés eljárás 

folyamatában azt kezdeményezte, hogy újra hozzuk be a Testület elé, mert a tagintézményt is 

a telephelyek között kell és nem külön fejezetbe tárgyalni. Ezért került csak formai okok miatt 

ide – a Képviselő-testület elé – hogy ezt meg tudjuk tenni, úgyhogy kérném a tisztelt 

Bizottságot, hogy támogassa az előterjesztést, köszönöm. 
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Dr. Bács Márton: 

Köszönöm. Kérdés, észrevétel? Nincsen. Határozathozatal következik. Határozati javaslat az 

úgy hangzik, hogy a Jogi és Közbeszerzési Bizottság úgy határozott, hogy a GAMESZ 

Alapító okirat módosítása című előterjesztést a Képviselő-testületnek megvitatásra és 

elfogadásra javasolja. Kérem most a szavazatokat. 

Köszönöm. A Bizottság 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással elfogadta a határozati 

javaslatot.  

 

 

6/JKB/2020. (I. 20.) Határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Jogi és Közbeszerzési Bizottsága 7 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy a GAMESZ 

alapító okirat módosítása című előterjesztést a Képviselő-testületnek megvitatásra és 

elfogadásra javasolja. 

 

Határidő:  2020. január 23. 

Felelős: dr. Bács Márton elnök 

 

 

Dr. Bács Márton: 

Ezzel a napirendi pontok és egyben a Jogi Bizottság ülésének végére értünk. Köszönöm 

mindenkinek a megjelenést, az ülést berekesztem. 

 

 

Az Elnök az ülést 16:32-kor bezárta. 

 

Budapest, 2020. január 20. 

 

 

A jegyzőkönyv elkészült 2020. január 28. 

A jegyzőkönyv aláírásának ideje 2020. január     . 

 

 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 

 

 

 ……………………………. ……………………………… 

 Dr. Bács Márton Janás Ferenc 

 elnök jegyzőkönyv hitelesítő 


